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Vammaisneuvoston edustus oli 18.11. 2022 mukana luottamushenkilöiden 
ja koulujen oppilaskuntien kyselytunnilla. Esiin tuli asioita mm. Kantvikin 
koulu toi esille Sokeritehtaantie 2 suojatien puutteen liikuntakenttien 
kohdalla ja Masalan koulu toi esille Liinaharjan kentän kohdalla olevan 
risteyksen vaarallisuuden, jotka on syytä viedä 
liikenneturvallisuustyöryhmän käsittelyyn.  
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Käsittely  
   
 
Päätös Vammaisneuvosto: 

 
Vammaisneuvoston edustaja Helena Paimela vie puheenjohtajan esille 
nostamat asiat 18.11.2022 pidetystä koulujen oppilaskuntien ja 
luottamushenkilöiden kyselytunnilta liikenneturvallisuustyöryhmän 
kokoukseen 19.1.2023 
  
Lisäksi keskusteltiin kunnan alueen suojateiden kanttikivetyksistä, jotka 
aiheuttavat esteitä apuvälineitä käyttäville sekä hyvinvointikeskuksen 
alueen liikennesuunnitelusta, jossa on muodostunut erilaisia liikenteen 
vaarapaikkoja: 
- uimahallin pysäköintialueelle on muodostunut läpikulkuliikennettä sekä 
Jokirinteen oppimiskeskuksen sekä hyvinvointikeskuksen käyttäjien 
kesken. 
- risteyksestä on muodostunut liikennöillisesti erittäin haastava koululaisille, 
vanhuksille ja erityisryhmille 
- uimahallin parkkipaikat on varattuna muille kuin uimahallin käyttäjille. 
 
Pyydetään kunnan liikennesuunnittelija Marko Sunilta lisätietoa suojateiden 
kartoituksen nykytilanteesta sekä viedään keskustelun tulokset tiedoksi 
liikenneturvallisuustyöryhmään. 
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